

**[Text]**

have to make a decision as to whether we are going to stay with our recommendation or go along with the variations proposed in the bill.

There were headings which we dealt with yesterday afternoon. The design of the questioning that I put to Mr. Kennett was intended to achieve some answers to the proposals put forward by these various industries, financial leasing, data processing, and other items, to see what the government's intent was in drafting the bill in this way. We do know the objections now of the industry and we will have to weigh them.

We hope that within a week after the Senate returns the draft of the report would be in a form so that the committee could look at it. I think it is important we prepare it and get it out as quickly as possible, because the deadline is March 31. It seems to me that if the deadline is not achieved, we will have another bill extending the time for the application of the present Bank Act. That means all kinds of problems. It means that the extension might well be into a period of time that would mature after the next general election, and there may be different views at that time in relation to some of the provisions of the bill. While we have the thing in place now and we have had the representations, we should try in every way we can to bring it to a head and have it passed into law before Parliament is, by law, automatically dissolved.

**Senator Walker:** And before there is a change of government.

**The Chairman:** Against the possibility of a change of government, Senator Walker. Let's not make decisions on that at this time. There is a larger group of people who will make that decision.

We have no further meetings schedule until after the Christmas recess.

The committee adjourned.

**[Traduction]**

15%, et le bill ne prévoit pas de limite. Au sujet de ces articles, il nous faudra décider si nous allons nous en tenir à notre recommandation ou accepter les modifications proposées dans le projet de loi.

Il y a certaines dispositions dont nous avons discuté hier après midi. Les questions posées à M. Kennett avaient pour but d'obtenir des réponses aux propositions faites par ces diverses industries, en rapport avec le crédit-bail financier, l'informatique, et autres questions, pour voir quelle était l'intention du gouvernement, lorsqu'il a rédigé ce projet de loi. Nous connaissons maintenant les objections de l'industrie et il nous reste à les apprécier.

Nous espérons que d'ici une semaine, lorsque le Sénat siègera, le projet de rapport sera rédigé de façon à ce que le Comité puisse l'étudier. Je crois qu'il est important de le rédiger et de le publier aussitôt que possible, parce que la date limite est le 31 mars et, à mon avis, si nous ne respectons pas ce délai, nous aurons un autre projet de loi prolongeant la période de mise en application de la Loi actuelle sur les banques. Cela entraînera toutes sortes de problèmes. Cela signifie que la période de prolongation pourrait très bien s'étendre jusqu'après les prochaines élections générales, et, à cette époque, il pourrait y avoir des points de vue différents relativement à certaines dispositions du projet de loi. Maintenant que nous avons commencé cette étude, et que nous avons reçu des rapports, nous devrions essayer par tous les moyens de faire adopter ce bill avant que le Parlement ne soit automatiquement dissout, selon le règlement.

**Le sénateur Walker:** Et avant qu'il n'y ait un changement de gouvernement.

**Le président:** Contre la possibilité d'un changement de gouvernement, sénateur Walker. Ne prenons pas maintenant de décisions à ce sujet. Un groupe plus important de gens s'en chargera.

Il n'y a pas d'autres séances prévues d'ici les vacances de Noël.

La séance est levée.

The subject-matter of Bill C-15, Banks and Banking Law Revision Act, 1978 (Bill C-57 of previous session)

La teneur du Bill C-15, Loi de 1978 concernant la législation bancaire (Le Bill C-57 de la session précédente)

WITNESSES—TÉMOINS

Department of Finance  
Committee  
Mr. D. R. H. Macdonald, Chairman  
Mr. F. C. Bone, Executive Director  
Mr. K. Rubin, Research Manager  
Mr. D. R. H. Macdonald, Chairman  
Mr. F. C. Bone, Executive Director  
Mr. K. Rubin, Research Manager  
Mr. D. R. H. Macdonald, Chairman  
Mr. F. C. Bone, Executive Director  
Mr. K. Rubin, Research Manager